

14 October 2025

After compliments,

Subject: Disclosure of initial unaudited financial results for the period ended September 30th 2025

OQ Exploration and Production SAOG is pleased to announce its initial unaudited financial results for the nine-month period ending September 30th, 2025.

The key figures are shown below:

	Jan- Sep 2025	Jan- Sep 2024	Change
*	RO'000	RO'000	%
Revenue	630,359	646,265	-2.5%
Other income & Finance Income	41,846	39,116	7.0%
less: Cost of Sales & other expenses	-436,849	-423,905	3.1%
Profit from continuing operation	235,356	261,476	-10.0%
Profit from discontinued operation (Abraj transfer to OQ SAOC))	0	10,670	-100.0%
Net Profit after Tax	235,356	272,146	-13.5%

The company delivered strong operational and financial results during January–September 2025. Despite the drop in average oil prices by \$10.4/bbl (12%) as compared to the same period in 2024, the company managed to increase its oil and condensate sales by around 1.7 million barrels, which helped the company significantly to mitigate the impact of the oil prices drop in revenues.

Last year the company transferred its ownership of 51% in Abraj to OQ SAOC in H1 2024.

Yours Sincerely,

Jaber Al Noumani Chief Financial Officer 14 أكتوبر 2025

تحية طيبة و بعد ،،،

الموضوع: النتائج المالية الأولية غير المدققه للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2025

تعلن شركة أوكيو للإستكشاف و الإنتاج ش.م.ع.ع عن النتائج المالية الأوليه غير المدققه للشركة عن التسعة أشهرالمنتهية في 30 سبتمبر 2025.

و فيما يلي أهم البيانات المالية:

التغير %	يناير - سبتمبر 2024	يناير - سبتمبر 2025	
%	ألف ر.ع	ألف رع	
-2.5%	646,265	630,359	الأبر ادات
7.0%	39,116	41,846	اير ادات التمويل و الأيرادات الأخرى
3.1%	-423,905	-436,849	ناقص: تكلفة المبيعات والمصاريف الأخرى
-10.0%	261,476	235,356	الربح من النشاط المستمر
-100.0%	10,670	0	الربح من النشاط الغير مستمر
			(نقل ملكية شركة أبراج إلى أوكيو ش.م.ع.م)
-13.5%	272,146	235,356	صافي الربح بعد الضريبة

حققت الشركة نتائج تشغيلية ومالية قوية خلال الفترة من يناير إلى سبتمبر 2025 ، فبالرغم من انخفاض متوسط أسعار النفط بـ 10.4 دولار أمريكي (12% مقارنة بنفس الفترة من عام 2024 ، إلا أن الشركة تمكنت من زيادة مبيعاتها من النفط والمكثفات بحوالي 1.7 مليون برميل في فترة التسعة أشهر من هذا العام مقارنة بالفترة نفسها من عام 2024 مما ساهم بشكل كبير في تقليل تاثير إنخفاض أسعار النفط ودعم الإيرادات.

قامت الشركة في النصف الأول من عام 2024 بنقل ملكيتها والبالغه 51% في شركة أبراج إلى الشركة الأم (أوكيو ش.م.ع.م).

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

جابر بن راشد النعماني الرئيس التنفيذي للمالية

Muscat Grand Mall PO Box 200,PC 102, Muscat - Sultanate of Oman CR: 1069417

مسقط جراند مول صندوق البريد: ۲۰۰، الرمز البريدي:۱۰۲ مسقط - سلطنة عمان س.ت:۱۰٦۹٤۱۷

